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Notulen ALV 2022 over 2021 RBZOD 
 
Datum en tijd:  Dinsdag 6 december 2022 19:30 uur 
Locatie:   Verenigingsruimte Aquarena, stadionplein 23, 7825 SG Emmen  
Voorzitter:  Rob van Bommel 
Notulist:   Rik Jeuring 
Overige aanwezigen: Lisanne Krabben, Erwin Tinge, Jaimy de Jonge, Julia Bults, Jasper Kip, Leida Langen, 
Marga Heijs, Tina Visser, Ilse Bouius, Chyenne Bouius, Jeroen Muter, Rocco Kuijf, René Onrust, Margriet 
Berends-Arents, André Berends 
 
Voorwoord: 
Alle stukken/jaarverslagen welke benoemd zijn in de vergadering zijn op verzoek in te zien. Voor het inzien 
van de stukken kunt u zich wenden tot het bestuur. 
 
Agendapunten: 

1. Opening 
a. Rob opent de vergadering om 19:35 uur en heet iedereen welkom. Toelichting wordt 

gegeven dat deze ALV ook terugblikt over 2020. 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 

a. Geen ingekomen stukken en/of mededelingen 
b. Notulen vorige ALV (2020) zijn niet in het bezit van de vereniging i.v.m. opstappen en 

wisseling secretaris geeft Rob aan.  
3. Jaarverslag 2020 en 2021 op hoofdlijnen, secretaris 

a. Rob leest het jaarverslag van 2020 en 2021 voor. En maakt over ledenadministratie de 
kanttekening dat de vereniging deel uitmaakt van Reddingsbrigade Nederland. Om deze 
reden wordt er bondsafdracht betaald aan Reddingsbrigade Nederland voor elk lid in 
Sportlink. Niet-uitgeschreven leden worden dus wel meegenomen in de berekening voor de 
bondsafdracht. 

4. Jaarverslag 2021 commissies (CZR, WHV, AC, EHBO) 
a. Rob leest de jaarverslagen over 2021 van de commissies CZR en EHBO voor. Rik leest de 

jaarverslagen AC en WHV voor.  
b. (WHV) De vraag wordt gesteld waarom er weinig buitentrainingen geweest zijn. Rik reageert 

dat het een druk seizoen was met rond de 15 bewakingen. Niet iedere vrijwilliger heeft 
tijd/behoefte om altijd met de brigade bezig te zijn. Ook initiatief van de ‘bewakers’ bleef 
regelmatig uit. Voor 2023 is het de bedoeling dat er meer trainingen buiten plaatsvinden. 
Rob reageert dat het ook aanbevolen wordt vanuit RN en biedt diverse opties aan.  

c. (WHV) De vraag wordt gesteld waarom er geen ouders betrokken worden bij het schilderen 
van de container. De suggestie is door de materiaalbeheerder genoteerd. 

5. Jaarverslag 2021 Financiën, Penningmeester 
a. Rob meldt dat de Penningmeester niet aanwezig is en geeft een mondelinge toelichting over 

de jaren 2020 en 2021. Hij geeft aan dat er door het niet verhogen van de contributie (door 
o.a. het niet kunnen houden van de ALV) er gedraaid is op de reserves van de vereniging. 
Ook geeft hij uitleg over de plaatsing van de zeecontainers en de financiële situatie hiervan. 
Doorgroei naar een grotere locatie aan de rietplas blijft een grote wens van de vereniging. 

6. Verslag kascommissie 
a. Op 26 november heeft de penningmeester de kascontrole uitgevoerd bij haar thuis. 

Controleur Jeroen Muter leest het verslag van de kascommissie voor. De kascommissie heeft 
besloten om de boekhouding over de jaren 2020 en 2021 goed te keuren. Het advies van de 
kascommissie is om het bestuur decharge te verlenen over de jaren 2020 en 2021. De 
vergadering neemt het advies over.  
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7. Verkiezing kascommissie 
a. Er zijn drie vacatures voor de kascommissie. Deze worden op de volgende manier ingevuld: 

(dikgedrukt schuift vanuit vorig jaar op) 
i. 1e lid kascommissie: Jeroen Muter 

ii. 2e lid kascommissie: Jaimy de Jonge 
iii. 1e reserve: René Onrust 
iv. 2e reserve: Ilse Bouius 

8. Contributie 2023 
a. Het bestuur heeft een voorstel voor het verhogen van de contributie gedaan. Het bestuur 

heeft een specificatie van dit voorstel opgesteld. Rob leest deze voor. Het voorstel van het 
bestuur is als volgt: Leden: €100,-; kaderleden: €50,-; donateurs: €35. 

b. Ook is het voorstel van het bestuur om de contributie alleen nog maar te innen via 
automatische incasso. De data worden vooraf aangegeven 

c. De vraag wordt gesteld waarom dit niet per maand geïnd wordt. Rob stelt dat het aan de AV 
is om hier zeggenschap over te doen. Meerdere aanwezigen geven aan dit wel graag te 
willen 

d. De vraag wordt gesteld hoe er met gevallen omgegaan wordt bij het niet kunnen of willen 
meewerken aan automatische incasso. 

e. De AV heeft besloten dat de contributie maandelijks geïnd kan worden. Dit voorstel zal in het 
bestuur opgenomen worden.  

f. De AV is akkoord met het innen van 9 euro per maand (108 per jaar). De contributie voor 
donateurs wordt vooralsnog jaarlijks geïnd. 

9. Begroting 2023 
a. Rob geeft inzicht in de begroting voor 2023. Kanttekening wordt gegeven dat door het, door 

de AV bepaalde, veranderende contributiebedrag deze nog niet juist is. 
b. Bij kloppende begroting zal er een positief verschil ontstaan van 270 euro. 

10. Bestuursverkiezing 
a. Door (plotseling) opstappen van de secretaris zijn de taken tijdelijk opgevuld door Rik 

Jeuring. Het bestuur stelt voor om Rik Jeuring deze functie te laten vervullen en aan te stellen 
als secretaris. De AV is akkoord 

b. Doordat Rik doorschuift als secretaris komt er plek vrij. Het bestuurt stelt voor om Rocco 
Kuijf aan te stellen als bestuurslid. Hij loopt al enige tijd mee met het bestuur. De AV is 
akkoord. 

11. Rondvraag 
a. Margriet stelt dat de vereniging over twee jaar 50 jaar bestaat. Destijds Margriet de reünie 

georganiseerd en vraagt of er gedacht is aan het organiseren van de reünie. Er is over 
gesproken en het wordt meegenomen binnen het bestuur en de AC. 

b. René vraagt of het vaker buiten trainen ook invloed heeft op de badhuur. Er wordt immers 
minder gezwommen in het Aquarena. Dit heeft nogal voeten in aard. Maar wordt wel 
uitgezocht. 

c. Jaimy vraagt of er een soort richting is waar de vereniging naartoe wil. En wat de 
langetermijnplanning is. Rob geeft aan dat de vereniging graag wil groeien qua ledenaantal.  

d. Erwin vraagt of er weer kaderbijscholing gegeven kan worden. Dit wordt door het bestuur 
samen met de TC/CZR opgepakt worden. Rob geeft aan dat de voorkeur op twee keer per 
jaar ligt. 

e. Ilse geeft aan dat de sportwinkel in Barger-Oosterveld graag zwemkleding aan de vereniging 
verkoopt. Het voorstel wordt opgenomen binnen het bestuur 

12. Sluiting 
a. Rob sluit de vergadering om 21:15 uur en dankt iedereen voor de aanwezigheid. 


